



NEW ON MALLORCA – THE SUNSEEKER MANHATTAN 53

Neu auf Mallorca – die Sunseeker Manhattan 53

 This year, Sunseeker Germany is celebrating its 40th anniversary! In April, Sunseeker Germany's branch in Port Adriano on Mallorca signed an exclusive cooperation agreement with Sunseeker Spain, and is now operating as Sunseeker Mallorca. The merger allows international Sunseeker clients to be taken care of centrally, by one team, across the whole island. With the Sunseeker Manhattan 53, the newest arrival to the Sunseeker Flybridge series was introduced. With a length of 18.35m and a width of 4.7m, she is everything the heart desires. A shaft drive and two powerful 800hp diesel engines ensure fast driving enjoyment of up to 31 knots. The Manhattan 53 – the ideal yacht for singles and families, with an excellent price-performance ratio. 1.23 million euros plus VAT. Ideal for day and weekend trips.

 *In diesem Jahr feiert Sunseeker Germany sein 40-jähriges Jubiläum! Im April 2012 hat die Niederlassung von Sunseeker Germany auf Mallorca, im Hafen von Port Adriano, einen exklusiven Kooperationsvertrag mit Sunseeker Spain abgeschlossen und agiert nun mit dem Namen »Sunseeker Mallorca«. Der Zusammenschluss ermöglicht eine zentral von einem Team durchgeführte, inselweite Betreuung aller internationalen Sunseeker-Kunden. Mit der Sunseeker Manhattan 53 wurde der jüngste Neuzugang in der Sunseeker Flybridge-Reihe präsentiert. Auf einer Länge von 18,35 m und 4,70 m Breite bietet sie alles, was das Herz begehrt. Für rasanten Fahrspaß bis zu 31 Knoten sorgen Wellenantrieb und zwei kraftvolle 800 PS Dieselmotoren. Die Manhattan 53 – eine perfekte Yacht für Singles und Familien, mit einem sehr guten Preis-Leistungs-Verhältnis: 1,23 Millionen Euro zzgl. MwSt. Ideal für Tagesausflüge und Wochenendtrips.*